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申请我校就读的海外学生，申请中文授课专业需提交有效期内的汉语水平考试（HSK）证明。
申请我校英文授课专业的母语非英语的海外学生，需提交有效期内的英文证明。

以下国家（英语为母语）的申请者可免交英文考试证明：

安提瓜和巴布达、澳大利亚、巴哈马、爱尔兰、巴巴多斯、伯利兹城、加拿大、多米尼加、格林纳达、圣卢西亚、圣文森特和格林纳丁斯、圭亚那、牙买加、新西兰、圣基茨和尼维斯、特立尼达和多巴哥、英国和美国。

https://www.gov.uk/tier-4-general-visa/knowledge-of-english

Northwestern Polytechnical University Admission Requirements for Foreign Students:

Overseas students applying for Chinese medium in NPU are required to provide the Chinese Proficiency Test (HSK) certificate within the period of validity.
Overseas students being non-native English speakers who apply for English medium in NPU are required to provide an English level certificate within the period of validity.

Applicants (native English speakers) from the following countries are exempt from the English level certificate:

Antigua and Barbuda, Australia, Bahamas, Ireland, Barbados, Belize City, Canada, Dominica, Grenada, Saint Lucia, Saint Vincent and the Grenadines , Guyana, Jamaica, New Zealand, Saint Kitts and Nepal Vis, Trinidad and Tobago, the United Kingdom and the United States.


